
 

Technische vragen (Art. 40 RvO)  
 
Van : M. Verheul (PRO Sliedrecht)     
 
Datum : 14 mei 2024     
 
Betreft      :   Raadsvoorstel Investeringskrediet Sliedrecht-Buiten  

 
 
Beste,  
 
Namens de fractie van PRO Sliedrecht heb ik de volgende technische vragen;  
 
Op 14 december 2021 heeft de gemeenteraad ingestemd met het raadsbesluit “Ruimtelijk-en-
financieel-kader-Sliedrecht-Buiten”.  
Bij beslispunt 2 is een bedrag van €1.3miljoen beschikbaar gesteld t.b.v. de verwerving van 
gronden.  
Vraag1: Graag ontvangen wij een overzicht hoeveel van deze €1,3 miljoen is besteed en waaraan 
het geld is besteed.  
 
Bij beslispunt 4 is een voorbereidingskrediet van €70.000 beschikbaar gesteld t.b.v. de aanleg en 
realisatie van een nieuw sportcomplex.  
Vraag2: Graag ontvangen wij een overzicht hoeveel van de €70.000 is besteed en waaraan het 
geld is besteed.  
 
Doordat een verhuizing van VV Sliedrecht keer op keer vooruit is geschoven zijn er tussentijds 
enkele (nood)maatregelen getroffen om de vereniging te kunnen laten blijven spelen op de 
huidige locatie.  
Vraag3: Graag ontvangen wij een overzicht vanaf het jaar 2016 van alle extra gemaakte kosten 
doordat een besluit over een verhuizing naar Sliedrecht-Buiten is uitgesteld.  
 
Ik wil alvast mijn dank uitspreken aan de medewerkers die met deze vragen aan de slag gaan.  
  
Met vriendelijke groet, 
Mark Verheul  
Gemeenteraadslid/ Fractievoorzitter PRO Sliedrecht 
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